
ЗАПИСНИК

са 17. редовне сједнице Комисије за програмске садржаје на албанском језику и
језицима припадника других мањинских народа и других мањинских националних
заједница.

Сједница Комисије је одржана дана 13.09.2023. године.

Сједници су присуствовали:

1.Мирхета Гачевић, предсједница;
2.Верон Халили, члан;
3.Адмир Адровић, члан;
4.Трипо Матијевић, члан.

Чланови Ивана Крушчић и Фрасхер Селимај нису присуствовали сједници због
раније преузетих обавеза, о чему су уредно обавијестили предсједницу Комисије.

Поред наведених чланова, сједници је присуствовао Балша Милић, секретар
Комисије, који је ту функцију преузео од досадашњег секретара Комисије, Ивана
Лековића.

На сједници је усвојен следећи

ДНЕВНИ РЕД

1. Расправа и изјашњавање у вези Записника са 16. редовне седнице Комисије;
2. Анализе и коментар на измјене ПП плана усвојене на сједници Савјета;
3. Усвајање Извјештаја о раду Комисије у протеклих шест мјесеци;
4. Разно.

I

Записник са 16. редовне сједнице Комисије је усвојен гласовима свих присутних
чланова.
(4 гласа ЗА)

II

Мирхета Гачевић је, на конто измјена ПП плана, изјавила да је уочљив коментар за
емисију “Гласови сусједства” која се планирала у оквиру Редакције програма за
остале мањинске језике а који је гласио “Емисија се неће реализовати јер се није
успоставила комуникација са Сарајевом, Скопљем и Приштином”. Оно што је њу
заинтересовало у односу на поменути коментар, јесте то ко је исписао тај коментар,
а у односу на то и ко није могао успоставити комуникацију са Сарајевом, Скопљем и
Приштином, као и разлоге из којих иста није могла бити успостављена, наводећи да
је та емисија веома драгоцјена јер се уз њу, практично емитује још само једна
емисија на језицима мањинских народа.
Адмир Адровић се надовезао на то наводећи да је тај коментар неозбиљан и навео
исту проблематику, а тиче се питања шта заправо значи да се није успоставила
комуникација и ко је требао да је успостави, сматрајући да би требало да им се
достави адекватно образложење за то.
Трипо Матијевић се сагласио са свиме наведеним, наводећи да је коментар
непотпун и да се на основу њега не може судити јер су неопходне додатне
информације. Такође, изјавио је да благо шокиран чињеницом да се смањује већ
ионако оскудан програм јер, поред ускраћивања емисије “Гласови сусједства”,
смањује се и број емитовања Дневника на албанском језику. Он би захтијевао од



стране Савјета да се доставе разлози за смањење броја емисија, као и допуна
наведеног коментара. Такође, он сматра да је прави моменат да се понови и питање
посјете регионалним кућама.
Верон Халили је био без коментара.
Адмир Адровић је потом навео да је урпаво учио емисију која се емитује у оквиру
Редакције програма за остале мањинске језике, а у питању је “Мрамори знаменитих
Црногораца”. Његово питање јесте “Шта се подразумијева под тим Црногораца”, да
ли су то грађани Црне Горе, Црногораца као нације и уколико је у питању
Црногораца као нације, шта ће онда таква емисија у Редакцији програма за остале
мањинске језике, јер сматра да у том случају јој није мјесто ту.
Мирхета Гачевић је коментарисала да је и она тек сада наведену емисију запазила и
сматра да би то питање требало оставити за идућу Сједницу, када представници
поменуте Редакцију буду били присутни, са чиме су се сагласили и остали чланови.
Што се тиче студијских посјета које је поменуо члан Комисије, Трипо Матијевић,
присутни чланови су се усагласили да би требало до краја године покушати
обезбиједити макар једну посјету и да ће они дати извјесни план посјете, а да би
буџет за ту посјето требала да одреди РТЦГ, с тиме да ће предсједница, Мирхета
Гачевић, саставити иницијативу везано за то, коју ће званично упутити Савјету
РТЦГ, те на основу тога видјети шта и како даље урадити.

III

Мирхета Гачевић је изјавила да је свима на маил доставила Извјештај о раду
Комисије за протеклих шест мјесеци, сви Записници су усвојени на сједницама и да
ће на крају изанализирати све шта су радили и шта су постигли, као и дефинисати
неке циљеве за нардни период.
Трипо Матијевић се надовезао на њено излагање о Извјештају, уз коментар да се са
садржајем Извјештаја начелно слаже, с тим да је мишљења да се, прије него се
званично пошаље Савјету, мора још једном ишчитати и исправити одређене
техничке грешке, са чиме су се присутни чланови сагласили, а Мирхета Гачевић је
изјавила да ће она исправити све и да ће га исправљеног донијети на идућој
Сједници да се званично усвоји, и као таквог га упутити ка Савјету РТЦГ -
(суштински ће бити једногласно усвојен).

IV

Чланови Комисије су заједнички констатовали да је, уз Уговор о пружању јавних
услуга бр.01-2400 од 30.05.2018 године, закључен измедју РТЦГ и Владе ЦГ, који
им је достављен на претходној, 16. редовној сједници Комисије, одржане дана
26.06.2023.године, неопходно извршити и допуну саме документације, односно
доставити им и Приједлог програмских обавеза РТЦГ, који се наводи као саставни
дио самог Уговора, а који је у овом случају изостављен.

Такодје, затражили су и да представници Редакција за мањине на језицима
припадника других мањинских заједница, уредник Редакције и новинари, буду
позвани да присуствују наредној сједници Комисије.

ЗАПИСНИК САЧИНИО ПРЕДСЈЕДНИЦА КОМИСИЈЕ

Балша Милић Мирхета Гачевић


